
Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk

Algemene informatie

 Vragensteller: Michel Ouwens, Leefbaar Ridderkerk

 Onderwerp/vergaderstuk: Geluidmaatregelen Oosterpark Ridderkerk

 Vergaderdatum: 26 november 2020

 Portefeuillehouder: dhr. M. Japenga

 Datum indiening vraag: 25 november 2020

 Datum ontvangst antwoord: 26 november 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1 

Er wordt een optie aangeboden om de 6 meter schermen voor te bereiden op verhoging in 

toekomst naar 8 meter. Hiervoor wordt fundatie versterkt en stalen kolommen opgenomen welke 2 

meter langer zijn. 

Is dit de enige optie om in toekomst alsnog op te hogen? 

Indien nee, het kan ook keuze zijn om enkel fundatie te versterken en in toekomst kolommen 

alsnog op te lengen. Wat is dan nu het prijsverschil?

Antwoord 1

Het op een later moment verhogen van deze staanders is wel mogelijk maar technisch niet 

wenselijk. Dat betekent dat er op dat bevestigingspunt ook weer krachten komen te staan die 

opgevangen moeten worden. De hele constructie moet opnieuw worden bekeken en berekend. Dit 

brengt een risico met zich mee. Het betreft derhalve ook geen besparing.

Vraag 2 

Indien Rijkswaterstaat in de toekomst de wegen uit zou willen breiden, dan moet Rijkswaterstaat 

indien nodig maatregelen treffen. Nu worden vastgestelde waarden niet overschreden, dus 

betaald Rijkswaterstaat niet mee! Wij staan voor een keuze omdat een aantal bewoners toch 

hinder ondervind. 



Betekent dit dat indien wegen uitgebreid worden en ‘oude’ waarden (dus zonder scherm) in 

toekomst alsnog worden overschreden, dat dan Rijkswaterstaat alsnog mee betaald met 

terugwerkende kracht voor dit scherm? Want dat hoeft Rijkswaterstaat dan niet meer te plaatsen.  

Zie pagina 6, 3.6 monitoring. Wij nemen aan dat dit dan gemeten wordt ten opzichte van de 

wettelijke eisen (59 dB) aan overschrijding, immers is plaatsen van een scherm nu wettelijk nog 

niet nodig. 

Antwoord 2

De gemeente plaatst dit scherm op eigen initiatief, de kosten zijn voor de gemeenten en 

Rijkswaterstaat betaald hier niet aan mee. Dit geld ook voor de toekomst.

Rijkswaterstaat beheert zijn geluidproductie op referentiepunten langs de rijksweg op 50 meter 

afstand. Als er een (dreigende) overschrijding is van de geluidproductieplafonds dan moet 

Rijkswaterstaat maatregelen onderzoeken en indien mogelijk en doelmatig maatregelen uitvoeren. 

Hierbij kan gedacht worden aan de toepassing van geluidsreducerend asfalt of verhoging van het 

geluidsscherm. 

Vraag 3 

De populieren langs de rijksweg, zijn dit ratelpopulieren? Zijn dit de populieren die bij menig bedrijf 

en omwonenden voor overlast zorgen? 

Antwoord 3

Nee, het zijn geen ratelpopulieren, het gaat hier om Canadese populieren. Voor zover bij ons 

bekend zijn de overlastgevende bomen door Rijkswaterstaat weggehaald.

Vraag 4 

Stelpost onvoorzien; is deze stelpost puur voor het onderdeel fundaties? Of stelpost voor 

meerdere onvoorziene zaken, zoals 6.3 transportroute? Kortom hoe zwaar / realistisch is de 

stelpost van €600.000 ingeschat? 

Antwoord 4

Met de kennis van nu is dit een realistische calculatie.

Vraag 5 

Uitvoering betonnen panelen, uitgegaan van gemiddelde prijs; 

 Is er bij de gemiddelde prijs wel rekening gehouden met extra belasting/gewicht zonnepanelen 

die als optie staan gemeld? 

 Wat is de definitie van een gemiddelde prijs? 



 Waren dit schermen met toepassing zonnepanelen? 

Antwoord 5

Schermen zijn er in veel verschillende soorten materialen en in verschillende prijsklassen. De 

gemiddelde prijs is de gemiddelde prijs van betonnen schermen in de verschillende prijsklassen. 

Bij het ontwerpen van het scherm wordt (indien er panelen op worden geplaatst) rekening 

gehouden met het gewicht/belasting van deze panelen.
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